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Protokół Nr XIV/ 2019 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  19 grudnia 2019 r. 

 

XIV Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 13 
00 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 

naczelników wydziałów i kierowników jednostek. Następnie Przewodniczący stwierdził, że  

w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na dzisiejszej 

sesji jest 18 radnych. 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia się 

następująco: 
 

 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z XIII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

2.Podjęcie uchwał: 

2.1/zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 

2019, 

2.2/w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

2.3/w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

2.4/w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w 2020 

roku. 

2.5/zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2019 rok. 

2.6/w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania nagrody dla nauczyciela za jego osiągnięcia 

dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze.  

2.7/w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

kluczborskiego na 2020 rok. 

2.8/w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Powiatu Kluczborskiego, których właścicielem zarządzającym jest Powiat 

Kluczborski, udostępnionych dla operatorów publicznego transportu zbiorowego i 

przewoźników drogowych oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 

2.9/zmieniająca uchwałę w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dla drogi oraz 

odcinka drogi położonych na terenie gminy Lasowice Wielkie 

3.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu za okres od 12.11.2019 r. do 

26.11.2019 r. 

4.Wolne wnioski. 

5.Zamknięcie obrad. 

 

Do porządku nie wniesiono uwag w związku z czym Przewodniczący Rady przystąpił 

do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad: 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Marcin Michalski, Przemysław Panicz, Artur Nowak, Jakub 

Goliński, Teresa Wróbel, Lesław 

Czernik, Celina Zając, Magdalena Durecka, Damian Buła, Andrzej Olech, Ryszard Okaj, 

Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Piotr 

Pośpiech, Zdzisław Pelc, Andrzej Butra 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił protokół z XIII sesji Rady Powiatu. 

Radni do protokołu nie wnieśli żadnych zapytań i uwag w związku z czym poddał go pod 

głosowanie imienne: 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Celina Zając, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Marcin 

Michalski, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, 

Przemysław Panicz, Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Damian 

Buła, Jarosław Przybył, Andrzej Olech, 

Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

Powiat kluczborski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

 

                                     Do punktu 2.1. porządku obrad 

 

Kolejno o głos poprosił Pan Starosta, który zgłosił wniosek o wprowadzenie do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego 

na rok 2019 Autopoprawki Zarządu Powiatu z dnia 19.12.2019 r. 

Niniejszą autopoprawkę wprowadza się w związku z otrzymaniem decyzji Ministra Finansów 

z dnia 11 grudnia 2019 w sprawie zwiększenia rezerwy subwencji ogólnej w kwocie 

178.693,00 zł przeznaczonej dla powiatów, które w 2018 roku otrzymały  

z budżetu państwa dotacje celowe na realizację bieżących zadań własnych z zakresu 

prowadzenia domów społecznych.  

Dodatkowo zwiększono dochody i wydatki na wniosek następujących dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Powiatu Kluczborskiego :  

-na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Licealno-Technicznych kwotę 3.895,08 zł z tytułu 

odszkodowania z przeznaczeniem na bieżące wydatki w szkole,  

-na wniosek Dyrektora Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli kwotę 15.500,00 zł 

z tytułu wypracowania dodatkowych dochodów ponad plan , z przeznaczeniem na wydatki 

związane z remontem i dostosowaniem nowej siedziby PODN,  

-na wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku kwotę 843,75 zł z tytułu 

najmu pomieszczeń z przeznaczeniem na zakup żywności na spotkanie wigilijne.  

Dodatkowo wprowadza się zadanie inwestycyjne pn. „Wniesienie wkładu do spółki prawa 

handlowego” w celu uzupełnienia kwoty, za którą objęte zostaną udziały Powiatu 

Kluczborskiego w spółce Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Kluczborku 
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Spółka z o.o. z siedzibą w Kluczborku w związku z aportem mienia na które składa się  

35 elektronicznych tablic z gniazdem zasilania tablicy oraz systemem dynamicznej informacji 

pasażerskiej. 

Radni nie zgłosili zapytań w związku z czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

imienne wprowadzenie Autopoprawki do ww.projektu uchwały: 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Jakub Goliński, Lesław Czernik, Przemysław Panicz, 

Magdalena Durecka, Artur Nowak, Ryszard 

Okaj, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Andrzej Butra, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Michalski, Celina Zając, Teresa Wróbel, Damian Buła, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

Kolejno Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2019 wraz z Autopoprawką 

Zarządu.  

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Panicz, Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Lesław 

Czernik, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, 

Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Jakub Goliński, Andrzej Butra, Celina Zając, Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Piotr 

Pośpiech, Damian Buła, Marcin Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer  

Radni podjęli Uchwałę Nr XIV/110/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2019.  

 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej.  

Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Panicz, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Jarosław 

Przybył, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, 

Wojciech Smolnik, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Celina Zając, Andrzej Butra, Jakub Goliński, Marcin Michalski, Magdalena Durecka, Damian 

Buła, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/111/2019 w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 
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Do punktu 2.3 porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Radni nie zgłosili zapytań w związku z czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

imienne projekt uchwały: 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Przemysław Panicz, Maciej Sitek, Artur Nowak, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, 

Jarosław Przybył, Marcin Michalski, Ryszard 

Okaj, Andrzej Olech, Celina Zając, Andrzej Butra, Teresa Wróbel, Damian Buła, Lesław 

Czernik, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech, 

Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/112/2019. 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

 

Kolejnym projektem uchwały jaki przedstawił Przewodniczący Rady był projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w 2020 roku. 

Radni nie zgłosili zapytań w związku z czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

imienne projekt uchwały: 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył, Magdalena Durecka, Celina Zając, Jakub 

Goliński, Artur Nowak, Wojciech 

Smolnik, Lesław Czernik, Andrzej Butra, Ryszard Okaj, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, 

Teresa Wróbel, Andrzej Olech, Piotr 

Pośpiech, Zdzisław Pelc, Damian Buła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/113/2019. 

 

Do punktu 2.5 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniający Uchwałę  

w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na 2019 rok. 

Do projektu nie wniesiono zapytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie imienne:  

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Celina Zając, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Andrzej 

Olech, Wojciech Smolnik, Ryszard 
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Okaj, Andrzej Butra, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik, Piotr 

Pośpiech, Teresa Wróbel, Artur Nowak, 

Jarosław Przybył, Marcin Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

Radni podjęli Uchwałę Nr XIV/114/2019. 

 

Do punktu 2.6 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria  

i tryb przyznawania nagrody dla nauczyciela za jego osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze 

i opiekuńcze.  

Do projektu nie wniesiono zapytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie imienne:  

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Magdalena 

Durecka, Wojciech Smolnik, Andrzej 

Butra, Lesław Czernik, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Jarosław Przybył, 

Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Artur 

Nowak, Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/115./2019  

 

Do punktu 2.7 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu kluczborskiego na 2020 rok.  

Do projektu nie wniesiono zapytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie imienne: 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, 

Przemysław Panicz, Artur Nowak, Piotr Pośpiech, 

Wojciech Smolnik, Jarosław Przybył, Lesław Czernik, Andrzej Butra, Robert Wietrzyk, 

Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Michalski, Celina Zając, Damian Buła, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/116/2019. 
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Do punktu 2.8 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Kluczborskiego, których właścicielem zarządzającym jest Powiat Kluczborski, 

udostępnionych dla operatorów publicznego transportu zbiorowego i przewoźników 

drogowych oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

Do projektu nie wniesiono zapytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Przemysław Panicz, Celina Zając, Jakub Goliński, Andrzej 

Olech, Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, 

Ryszard Okaj, Magdalena Durecka, Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Marcin Michalski, Lesław 

Czernik, Damian Buła, Jarosław 

Przybył, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/117/2019 w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kluczborskiego, 

których właścicielem zarządzającym jest Powiat Kluczborski, udostępnionych dla operatorów 

publicznego transportu zbiorowego i przewoźników drogowych oraz ustalenia warunków  

i zasad korzystania z tych obiektów. 

  

Do punktu 2.9 porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym kolejny projekt uchwały  

zmieniający uchwałę w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dla drogi oraz 

odcinka drogi położonych na terenie gminy Lasowice Wielkie. 

Do projektu nie wniesiono zapytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie imienne: 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Artur Nowak, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, 

Andrzej Olech, Lesław Czernik, Marcin 

Michalski, Celina Zając, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Zdzisław Pelc, Robert Wietrzyk, 

Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel, Damian 

Buła, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Butra 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr XIV/118/2019.  
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Do punktu 3 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za 

okres od 12.11.2019 r. do 26.11.2019 r. 

O głos poprosił radny Piotr Pośpiech, który zwracając się do Pani Skarbnik zapytał, odnosząc 

się do posiedzenia Zarządu z dnia 26.11.2019 r. oraz pisma Dyrektora ZS Nr 1 w Kluczborku 

dotyczącego wystosowania wezwania do zapłaty dla PCZ S.A w Kluczborku wynikającego  

z realizacji zawartej umowy związanej z przygotowaniem i dostarczeniem oraz 

przekazywaniem na oddziały szpitalne posiłków oraz odbiór odpadów pokonsumpcyjnych po 

posiłkach ze Szpitala w Kluczborku oraz ZOL w Wołczynie w kwocie 280.348.83,-zł za jaki 

okres jest to zobowiązanie i czy oznacza to, że szkoła finansuje żywienie szpitala. 

Ponadto radny nawiązał także do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2019, w której przekazuje się udziały do 

spółki Powiatowe Centrum Zdrowia S.A w kwocie 200.000,00,-zł.  

Radny zapytał czy tymi 200.000,00,-zł zostanie spłacona ww. kwota należności dla szkoły za 

dostarczenie posiłków. 

Radny zapytał także o plan, który wcześniej był na objęcie akcji w szpitalu w wysokości 

300,000,00,-zł, czy został już wykonany.   

Przewodniczący Rady oddał głos Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że jeśli chodzi o plan  

w wysokości 300.000,00,-zł został on już wykonany. 

Po przekazaniu tych środków Szpital przekazał 50.000,00,-zł z tytułu zaległości za 

wyżywienie dla Szpitala. 

Jeśli chodzi o 200.000,00,-zł jakie zostanie przekazane Szpitalowi to Szpital spłaci szkole 

120.000,00,-zł. 

Pani Skarbnik ponadto poinformowała, że Dyrektor ZS Nr 1 na bieżąco informuje Zarząd  

o zaległościach Szpitala wobec szkoły i jest to monitorowane.    

Po wyjaśnieniach Pani Skarbnik radny Piotr Pośpiech ponownie poprosił o głos stwierdzając, 

że chciałby uściślić wypowiedź, że oznacza to, iż spłacona zostanie kwota 170.000,00,-zł, 

natomiast jego zdaniem do końca roku kwota zadłużenia zostanie przekroczona do ponad 

100.000,00,-zł. 

O głos poprosił Pan Starosta, który stwierdził, że powiat stara się jak może wspierać Szpital, 

aby na bieżąco regulował swoje zobowiązania, dlatego też ta pomoc w zejściu z ww. 

zaległości wobec szkoły. Takie działania będą również w przyszłym roku podejmowane.     

Innych zapytań  do sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesjami nie zgłoszono  

w związku powyższym Przewodniczący Rady poddał je pod głosowanie imienne: 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Robert 

Wietrzyk, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, 

Jarosław Przybył 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Przemysław Panicz, Celina Zając, Jakub Goliński, Andrzej Butra, Marcin Michalski, 

Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Damian 

Buła, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Rafał Neugebauer 
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Do punktu 4 porządku obrad 

 

Kolejno o głos poprosił radny Marcin Michalski, który zgłosił, aby Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie wniosek o wyjaśnienie kwestii czy istnieje możliwość formalno-

prawna, aby na terenie PCZ S.A w Kluczborku utworzony został ogólnodostępny punkt 

apteczny.  

Radny uzasadniając wniosek stwierdził, że Rada Powiatu nie może w tej kwestii wywrzeć 

skutecznego wpływu na podmioty prywatne, które nie chcą dyżurować w dni świąteczne  

w nocy o czym świadczy podjęta wcześniej uchwała, która jego zdaniem jest kompromisem.   

Zdaniem radnego nic nie stoi na przeszkodzie, aby PCZ S.A w Kluczborku, które jest  

w ,,rękach” powiatu otworzyło na terenie Kluczborka punkt apteczny i wtedy my będziemy 

decydowali kiedy taka apteka będzie otwarta i jest to zdaniem radnego dobre dla 

mieszkańców powiatu kluczborskiego.  Radny stwierdził także, że jego zdaniem punkt 

apteczny kierowany przez PCZ S.A w Kluczborku będzie przynosił również zyski dla 

szpitala. 

Kolejno o głos poprosił Pan Starosta i stwierdził, że może podjąć takie działania, ale najpierw 

trzeba sprawdzić czy takie działania ze strony formalno-prawnej są dopuszczalne i w tej 

sprawie udzielona zostanie odpowiedź na piśmie. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego pod głosowanie. 

Za wnioskiem złożonym przez radnego głosowało 18 radnych, nie stwierdzono głosów 

przeciw i wstrzymujących się.  

Następnie o głos poprosił radny Piotr Pośpiech zwracając się do Przewodniczącego Rady  

z zapytaniem o termin procedowania nad projektem budżetu na 2020 rok. 

Radni jak stwierdził otrzymali w terminie projekt budżetu, Zarząd również wywiązał się  

z terminu jego przekazania w związku z tym radny chciałby wiedzieć jaki jest powód nie 

zwoływania przez Przewodniczących Komisji posiedzeń, na których byłby omawiany budżet. 

Radny zapytał dlaczego nie jest procedowany budżet, gdzie zgodnie z przepisami naturalną 

rzeczą jest uchwalanie budżetu przed rozpoczęciem roku budżetowego, którego ten budżet 

dotyczy. Oczywiście jak stwierdził radny w wyjątkowych sytuacjach można zrobić to do 

końca miesiąca stycznia 2020. 

Jeśli byłyby jakieś obiektywne problemy, trudności, które uniemożliwiają z przyczyn 

formalnych podjęcie uchwały budżetowej to zrozumiałe jest, że te prace przeniesione zostają 

na kolejny rok-styczeń, natomiast jak stwierdził radny rada od 15 listopada 2019 r. nie zrobiła 

nic i być może zdaniem radnego jest jakaś przyczyna tego. 

Ponadto radny nadmienił, że w ten sposób działając przewodniczący poszczególnych komisji 

radnym skracają czas na prace nad projektem budżetu przenosząc wszystko na miesiąc 

styczeń. 

W związku z powyższym radny Piotr Pośpiech poprosił o wyjaśnienie takiego stanu rzeczy. 

Głos w tej kwestii zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że pod koniec roku 

powiat starał się o pożyczkę, która została zatwierdzona i wpłynęła na nasze konto. 

Ponadto Pan Starosta zabierając głos poinformował, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego 

Piotra Pośpiecha, że czas na zapoznanie i pracą nad projektem jest ,,skracany”, gdyż czasu 

jest więcej, a poza tym trzeba zobaczyć jak zamknie się budżet, który był budżetem bardzo 

trudnym i wprowadzić ewentualne poprawki do budżetu na 2020 rok. 

Pan Starosta dodał również, że pożyczka z Budżetu Państwa wpłynęła do nas w piątek  

w związku z czym zostały spłacone poprzednie kredyty oprócz leasingów, gdyż nie można 

ich tą pożyczką spłacić.   
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W miesiącu styczniu odbędą się komisje, które będą pracowały nad budżetem zgodnie  

z procedurą. Pan Starosta poinformował, że w miesiącu styczniu odbędzie się także sesja 

budżetowa, a o terminie radni zostaną w terminie poinformowani. 

O głos ponownie poprosił radny Piotr Pośpiech, który podziękował za informację, gdyż jak 

stwierdził radni o tym nie wiedzieli dlatego dopytywał o to. 

Radny ponadto stwierdził, że faktem jest, iż prace nad projektem można było zacząć już 

wcześniej i ten czas jest jednak krótki. 

Pan Starosta stwierdził również, że nie ma jeszcze opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej.   

Na zakończenie Przewodniczący Rady stwierdził, ze wszystkie wymogi zostały zachowane,  

a różnica jest być może w sposobie zarządzania. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady przekazał wszystkim życzenia świąteczne.  

Innych spraw nie poruszano. 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

zebranym za udział w obradach i o godz.13
39

 zamknął XIV sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Protokołowała: 

Joanna Strzelczyk 


